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SKOLEBESTYRELSESMØDE 

Dato:  6. november 2019 kl. 17:00–19:00  

Deltagere: Steen Fisker Hansted Olsen, Helle Abildgaard Mortensen, Martin Fejring, Anne-

Marie Slaikjer-Kongaa, Troels Schmidt Thinesen, Rikke Krüger Jensen, Kim 

Frank Petersen, Søren Ørgård Hansen, Inge Lund, Tabita Bülow Kyster og Mor-

ten Bonde. 

  Elevrådsrepræsentanter: Kasper H. S. Nielsen 6.B 

Afbud fra:  Helle Abildgaard Mortensen, Kim Frank Petersen, Inge Lund 

Referent: Tabita Bülow Kyster 

Mødedatoer for skolebestyrelsesmøderne i kommende skoleår: 
12/12                  Ordinært bestyrelsesmøde 
3/2                      Ordinært bestyrelsesmøde 
10/3                    Ordinært bestyrelsesmøde 
22/4                    Ordinært bestyrelsesmøde + Valg til skolebestyrelsen + Årsberetning (Evt. start kl. 16.30) 
18/6                    Ordinært bestyrelsesmøde 

Alle møder afholdes fra 17.00-19.00 

OBS: 4/2-2020 kl. 18.30-21.00 – Dialogmøde om Fra Middelfartbarn til Verdensbor-

ger med skoleudvalget. 

Referat: 

1. Godkendelse af referat  

2. Nyt fra elevrådet Lille elevråd: 

-Der er et ønske om en hoppepude, net 

til bordtennisbordene, nyt til tarzanba-

nen, tag over cykelstativerne, klatresta-

tiv og skateboardrampe. 

-5.B har et ønske om at kunne være på 

Futten i frikvartererne. 

-Der har været forslag til flere ven-

skabsklassedage og idéer til, hvad man 

kan lave sammen.  

Store elevråd: 

I det fælleskommunale elevråd er der 

aftalt affaldsindsamlinger fælles for alle 

skolerne i Middelfart Kommune. 

Der er et ønske om at få redegynger 

igen. 

 

3. Årshjul – Den røde tråd Det blev aftalt, at der næste gang bliver 

diskuteret proces omkring arbejdet med 

principper. 
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4. Informationsmateriale fra skole og forældre. 

- 7 gode råd (bilag) 

 

Hvordan bliver skolebestyrelsen mere synlig 

for resten af forældrene 

Det blev besluttet at skolebestyrelsen 

sender de 7 gode råd ud til hele foræl-

dregruppen. 

Forældrerådene og lærerne opfordres til 

at diskutere dem til forældremøderne. 

 

5. Medlemmer til skolebestyrelsen Der mangler et medlem i bestyrelsen og 

det er muligt, at der er en fra forældre-

rådene, der kan indtræde.  

 

Det blev drøftet om der skal laves et 

foredrag i forbindelse med valg til skole-

bestyrelsen. Forslag og ideer meldes ind 

til Steen inden 12/12. 

 

 Evaluering af forældremøder Tidsrammen blev drøftet i forhold til de 

budskaber, vi gerne vil ud med. 

 

Der var spørgsmål med tilbage omkring 

lektieintegreret skole. 

Derudover også en bekymring for et 

hårdt sprog på enkelte årgange. Kasper 

tager dette tema med tilbage til elevrå-

det. 

 

6. Nøgletal Lillebæltskolen Gennemgået 

 

7. Skolehjem samtaler MED-udvalget ønsker en tilbagemelding 

fra forældrene om, hvilke forventninger 

der er til skole-hjem samtaler. 

 

Der er enighed om, at det er godt, at 

der også er en pædagog med til samta-

lerne i indskolingen. Klasselæreren skal 

overlevere fra de andre lærere. 

Der er forslag til at forsøge en café-

metode. 

 

8. Budget Morten gav en gennemgang af budgettet 

og strategien for den pulje penge der er 

blevet tilført. 

 

9. Rundtur på skolen Turen gik til Klynge B, forberedelses-

rummene og Klynge C. 

 

10. Siden sidst: 

Ledelse 

Medarbejdere 

SFO 

Skolebestyrelse 

Ledelse: 

-Samarbejdet med de andre skoler om-

kring valgfag 7. årg. går godt. 

-Information om ny ansættelse af Anna 

Levin som starter 11. november. 

-Der er lige nu spaniere på besøg fra 

vores venskabsskole i Madrid. 
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Sidst i november er der 8 elever, der 

skal til Madrid.  

-Der er kommet mere teknologiudstyr til 

skolen. Robotter, 3D scannere osv. 

 

Medarbejdere: 

-AULA fylder meget lige nu. Forventning 

om at det kommer godt op at køre. 

-Fagteams er oprettet som der arbejdes 

i til fælles vidensdeling og refleksion. 

-Visionen ”Fra Middelfartbarn til Ver-

densborger” arbejdes der med at gøre 

synlig, da der allerede nu arbejdes me-

get med det. 

 

SFO 

-Det går godt. Der er fuld belægning. 

 

11. Eventuelt - De pædagogiske dage bliver til noget, 

da der er forældre nok, der har meldt 

sig.  

 

12. Punkter til kommende møder -Evt. hjemmeside 

-Proces omkring principper 

-Punkter til forældremødet i august 

 

Venlig hilsen - Steen Olsen & Morten Bonde 


